
Innkalling til styremøte i Hedmark elghundklubb den 02.06 kl 19, sted Myklagard

Saksliste:

17.20, Info fra løshundkomiteen: Komiteen legger fram instruks ref.sak 13.20

Uttaksprøve NM: Får lov av forbundet til å kjøre uttaksprøve etter egne regler. Regler for uttaksprøve
NM blir publisert på hjemmeside.

Alle prøver har fastsatt dato. Lokaler for 2 dagers prøve er booket. Gåsbustua i Vang

Budsjett for løshund kommer på neste styremøte.

Instruks fra løshundkomiteen er lagt i dropbox. Instruks vedtatt

18.20, Info fra bandhundkomiteen: Komiteen legger fram instruks ref.sak 13.20

Instruks fra bandhundkomiteen er lagt i dropbox. Instruks vedtatt

Sesongen har startet litt. Årshjul oppdatert. Oppdatert dropbox

Kurs for bandhund 4 juli. Snart fulltegnet. Maks 10 hunder

Blodsporprøver godt i gang og fungerer bra.

Budsjett for bandhund lagt frem til kasserer

Premie for klubbmesterskap er ordnet.

1 påmelding til ungdomsmesterskap hittil.

1 søknad om å starte utdanning til ettersøksdommer.

19.20, Info fra utstillingskomiteen: Komiteen legger fram instruks ref.sak 13.20

Instruks for utstillingskomiteen er lagt i dropbox. Instruks vedtatt

Elverumsutstilling 8 august. Blir i Hernes. Mangler 1 skriver

Premier er i boks.

15 juni er avgjørende for hvor mange hunder vi kan ha (corona) og antall dommere.



Eksterne tar kiosksalg.

Lokaler til Kongsvinger utstillingen er booket.

Utfordringer med mange etteranmeldte hunder i nytt program for utstilling etter påmeldingsfrist

Nye utstillingsnåler er bestilt.

20.20, Info fra kasserer: Siste nytt vedr lån, NKK etc.

Epost sendt til forbundsstyre angående lån til NKK. Ikke fått svar. Forbundsstyre hadde styremøte 28
mai hvor det ble vedtatt å låne NKK.

Instruks fra kasserer delt ut. Instruks vedtatt

Lite nytt ellers da det har vært en stille periode pga corona.

21.20, Sporprøver: Budsjett og priser.

Priser for sporprøver økes fra kr 500 til kr 600.

22.20, Ny hjemmeside: Odd Arne Farsethås har undersøkt muligheter vedr ny hjemmeside.

Han jobber med saken og sjekker videre med ny hjemmeside. Stiller på neste styremøte og
informerer.

22.21, Eventuelt

Henger – vedlikeholdes og rigges innvendig for bedre system.

Dato blir 6 juni

Jon Slettetveit/sekretær


